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PorzECek obrad:
1.  Rozpatrzenie mater ia tów ne ses jg .
2. Anal iza ngZoszonych wniosków z zakresu oéwiatyrkuLtury

i sportu do budáetu na rok 1993.
3. Sprawy ró¿ne.

4d.1. Zebranie odbyto sig pod przewodnictwem Panl Barbary
RogulskieJ. Na wstgpie ustaS.ono, które z zagadnieú
przygotowanych na sesJg zostanie przedyslrrtdwane
i zaopiniowane.

1 / Zaoopinfowanle proJektu Statutu MieJsko-GmfrureJ BibLfoteki
PubllczneJ w Jgdr.zeJ owfe.

2l ?roJekt uchrnaZy w sprawie wprowedzenia zrnfan do regulaminu
organÍzacyJnego Urzgdu Miejskiego w JgdrzeJmie.

Qyrekton Slblioteki Miejsko-GmLnneJ w Jgdrzejowie przed,stawitra
propozycjg nowego statutn bibl ioteki.
Zrnlana statutu wiqie si? ze zmlanq zasiggu dzj.atraLnoéci
teJ pLacówk1. Odeszty bibLtoteki w SZupl JgdrzeJowskieJ
i jej  f1l fa, w W¡mle, bÍbl loteka sv Wodzislawlu f  JeJ 3 f i l " íe,

lBrzeÉcle, MokrskorMlerzawa/, bibLfoteka w Sobkowie f  Jej f f .LLa,
w Sgdzlszowie z f i . l iamf ,  w Imlelnle i  jeJ f1l ie.

-'/ Peaf J.Jedl1úska zapytata, dlaczego pozostawLono osobg, która
zajmowata slg instruktaáem.
OdpowiedzL udzLeLila d¡m. bibLiotekl, kt6ra wyJaÉnfZa, üe osoba
ta zaJmuJe slg w teJ chwilL tnnymi. spraweml tzn. organizacyJno-
ad^ministracyJnynni.
Przewodnlcz4ea posledzenla ?anl B.Rogulska st¡rLerdztta, he ode-
szLy zadanfa, zakres obowi4zkfo, natomiast pozostaty osoby.
D¡rrektor blbLiotekt wyJaénila, üé pracownikom przygotowane

sq wypowiedzenia.
Pani B. Rogulska zapytela dlaozego nie zoetal¡r zrealizoTÍane
wnioski KomisJi:
Jeé1f chodzi o zwolnienie - osoby te przeb¡rwaZy ne urlopech
wychowawczych: pracownik wypoáyczalni. üle dzieei A. Gol4b,
bgd.4ca na urlopie wychowewczJnn 7.Q4.1991r. -  skoúczyZ slg
urlop wyihowavczyrl5.o4. 1991r. przynlosla podanle o przywróce-

nie do pracy z powj.adomieniem, üa Jest w ci4iy.
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Drugi pracownik d/s admi:risteraeyjno-gospodarczych Panl Szr¡aczko

jes t  na  bezpZatnym ur3-op le  do  19 . I .1994r .  -  u r lop  zaczgT.a

o d  1 5  s t y c z n i a  1 9 9 1 r .  d . o  1 4 . f  . 1 9 9 4 r .

Pani  B.  Rogulska zapytata czy dyr.  b ib l ioteki  korzysta z przepisu

o moál i ' roÉci  przeniesienÍa 5A% funduszu plac z etatu precownika

bgd4cego na urlopie wychowawczJrm na sfinansou/anie zad.ai z etatu

innym pracownJ-kom w ramach bezosobowego funduszu plac.

OdpowledÉ dyrektorkl  b ib l ioteki  -  n ie.

Z d.niem 30.IV. 1992r. zlikwidotvano fi l ig w PodchoJnach Qraz ryczaLt

dla zatrudnionego tem pracownika, a uruchomlono punkt bibLiot€cznlo

?racownikom wyptacono ekwiwalent za nle wykorzystany urlop.

Pani przewodnfcz4ca komisJf wyJaÉntla, üe general,nf.e chodzi

o zmnleJszenie i l "oéci  osób zatrudnlonych, nastgpnie poproszono

Paniq dyrektor biblioteki o WJaénlenle sprawy zakgpu eprzgtu

Video zleconeJ przez komisJg, która nle zostela wykonana.

WyJaÉniono, üe po rozpatrzeniu wszystkich potrzeb,/wzrost energii i tp,

dyrektorka przewidywala, üe níe wystarczy pienigdzy na zakup sprzqtu

Do Rakow& ma byó kupiony teLewizor i.odfuarZacz.

KomlsJa przypomniata, üe planowano w ubfegeym rolnr po 20.000.000 zZ

na zakup sprzgtu na kaády punkt. Przyponniala róÍnfeü, hé ma byó

to sprzgt dobreJ jakoéci .  Ponadto Komisja nie przyJmuJe do rr ladomoéc

áe wnioski wysunigte przez komisjg nie zostaZy zrealizowarl€r

KomisJe wnioskuje do Zarz¡du i 'r l iejskiego o rozwaáenle celewoécl

przekazania uprawnierí dyi:ektorowi biblloteki w $ 9 proiektu

Statutu odnoénle zatrudnianfa I zwalaniania precownlkó$¡.

Przy opi.nlowenlu projektu na 1992 KornisJe zalecila ¡ ?T%ekazuJ4c

wniosek w tym zakresle dyrektorce bibLotekt o zmniejszenie

zetrudnienfa o 2 osoby. Sprawa zatrudnlenia w bibLiotece I f lLiach

byta przedmiotem szczególowej anelizy d^okonaneJ pTl-ez KomisJg

i z niej wynik} powyászy wniosek. lVyiaÉnienia ztoüone pnzea

dyrektorkg blbLfoteki  na dzis le jszym posf.edzenlu nie usatysfekcjono-

waly komlsji, bor¡ciern przejawíla slg w nieh w wleLu przypad.kach

niekompetencja w sprawach kadrowych 1 finSrisowych.

Zd.anlem KornlsJi bytroby poá4dane aby sprawlr zát¡'udnienia pracowników'

bibLiotekl pozostawló w gesti i burrnLstrza. KornlsJa zÍtraca sig

równie¿ z wnloskiem do Zarz4du o rozliczenie dytektorkt bibliotekl

odnoénie nie wykonania 2 wniosków komlsJi tJ. zaktrpu sprzgtu

audd.owLzualnego wysokiej jakoéci do ffLli bibLiotek w Rakowle

i Przqslawiu, na który Érodkf zarazerr¡vowano w budáecie na 1992r.

w kwocie 40 mln. Poza tym áednych innych ulrag do Statutu KonisJa

nie wnosi .



Ad. z. Komlsj" *nio*Loi] I  lv*ot*rr i" proiektu uchwaty, w zwí42
z  tym,  2e  zedan ia  dodarn¡ane sq  ju i  u jg te  w $  e0  us t .  1

p k t .  3 r 4 1 5 t 6 r B .
Korn is ja  p rzesz ta  do  pk t .2  pos iedzen ia

Sprawa Scieáki  zdrowiet t  jest  referowana przez Pana P..Pacanowskiego.

PKS, który zdeklarowaZ pomoc of iarujqc r6¿ne typy oponr co moáe

zostaé wykorzystane w budowie t 'écieáki  zdrol¡ , ¡ - iarr '

Na budowg t técie2ki t t  zostala przeznaczona" Iovota I  n1n.

Projekt  bud2etu na dzialalnoéó sportow4 i  kul turalnt4 w zat4czeniu.

KomisJa wnosi do Zarzqd.u IviieJskiego o przeznaczenie kwoty 10 mln.

zlotych na nagrody burmfstyza w konkursle trlt lasza Szkola Czyste

1 Zd.rowatr. Komisja r¡nioskuje d.o Zarz4du o ogtoszenie konkursu

ofert na zagospodarowanie kortów tenisowych. KomisJa wnioskuJe

aby mÍ.ato to charakter dzieráawy.

Pan R. Pacanowski urysunqZ propozyeJg zorganlzowanls Lodowisk

szkolnychr.  KornfsJa wnioskuje o ujgcfe w budiecie dof lnansowaRie

imprez kuLt.-oÉwiatowych dla mZodzlehy i dziecL z przeznacuenÍem

na ten  ce l  kwoty  15 .000.000s-z ! .

KomisJa apeluJe do Zarz4du o dofinansowanie fnwestycJi - saLa

gimnastyczn& i plywalnia przy szkole Nr 4.

Naczelnik L.  Maksalon przedstawi l  p ismo Dyrektora,Szkoty PodstawoweJ

Nr 2 w sprawie dofinensowania wydetków zvrt4zanyeh. n wymianq okien.

KomisJa przekazuJe wnioselr z opini4 pozytywn4. KomisJa zepoznata

stg z pismem Srrektora ZespoZu Ekonomlczho-AdmLnistracyjnego SzkóI

w sprawie doflnansowania na zakup opatu dLa szkól podstawowych.

KomisJa wnioskuJe d.o Zarz4du o uwzgl.gdnlenie w planie budáetowym

wydatków zwi4zanych z powolaniem zespolu redakcyJnego gazety

Jgdrze jowskieJ.
KomisJa kieraJe wnfosek do dyrektora

kasety video o Zieml JgdrzeJowskieJ i
Domu KuLturTy o montowanie
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